
SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, 

Budownictwa i Spraw Mieszkaniowych w roku 2022.  

 

 

 W omawianym okresie komisja zajmowała się zagadnieniami ujętymi w planie pracy. 

 

W trakcie odbytych posiedzeń Komisja : 

 

1) wysłuchała informacji Dyrektora ZGKiM nt „Ocena stanu zasobów mieszkaniowych  

gminy, potrzeby remontowe na 2021r., (plan remontów), gospodarka finansowa zasobami 

komunalnymi, dochody, zadłużenie użytkowników lokali”; Komisja opiniowała również 

projekty uchwał na styczniową sesję RG; brak wniosków Komisji; 

 

2) zapoznała się z informacją złożoną przez Wójta Gminy na temat stanu bezrobocia w gminie 

za 2021r. oraz informacji nt prac interwencyjnych;  Komisja analizowała i opiniowała 

również projekty uchwał na  sesję RG; brak wniosków Komisji; 

 

3) zapoznała się z informacją z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej z/s w Wilkowie-Osiedlu za 2021r. oraz na temat stanu sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej oraz planów remontowych; ; Komisja opiniowała projekty 

uchwał na najbliższą sesję RG; brak wniosków Komisji; 

 

 

4) Komisja zajmowała się sprawami mieszkaniowymi  oraz dokonała analizy zadłużenia 

gminy i spłaty zobowiązań, oceny ściągalności podatków i umorzeń – temat zreferował 

Wójt Gminy; w posiedzeniu uczestniczyli również Starosta Złotoryjski p. Wiesław 

Świerczyński oraz jego Zastępca p. Rafał Miara – omówiono współpracę ze Starostwem w 

zakresie remontów dróg powiatowych na terenie gminy oraz sposób ich finansowania;  

ponadto Komisja analizowała i opiniowała projekty uchwał na  sesję RG; brak wniosków 

Komisji; 

 

5) zapoznała się ze złożoną przez Wójta Gminy informacją nt otrzymanych przez gminę 

dotacji i dotacji przekazanych przez gminę podmiotom zależnym oraz informacją o 

otrzymanych dotacjach dot. dróg powiatowych na terenie gminy, przedstawioną przez 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg p. Andrzeja Jakubowskiego; Komisja zajmowała 

się również sprawami mieszkaniowymi oraz analizowała i opiniowała projekty uchwał na  

sesję RG; brak wniosków Komisji; 

 

 

6) rozpatrzyła Raport o stanie gminy i sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021r. 

oraz  opracowała plan pracy Komisji na II półrocze 2022r. ; Komisja pozytywnie 

zaopiniowała propozycję zakupu budynków po firmie „Colas” oraz analizowała 

i opiniowała projekty uchwał na  sesję RG; brak wniosków Komisji; 

 

 

 

7) analizowała informację z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021r.,  stan zadłużenia 

gminy i spłatę zobowiązań oraz dokonała oceny realizacji inwestycji w I półroczu 2022r.; 

Komisja analizowała i opiniowała projekty uchwał na  sesję RG; poruszono również temat 



trudnej sytuacji finansowej związanej ze wzrostem inflacji i odsetek bankowych ze 

szczególnym zwróceniem uwagi na zobowiązania ZGKiM;  p.Wójt przedstawił również 

opinię RIO dot. wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022r.; brak wniosków; 

 

 

9) dokonała analizy wydatków na wypoczynek letni dzieci, potencjalnych zadań rzeczowych 

do projektu budżetu gminy na 2023r. i propozycji stawek podatkowych i opłat na 2023r.; 

Komisja  opiniowała projekty uchwał na najbliższą sesję RG; ; 

 

 

10)  przeprowadziła analizę projektu budżetu na 2023r. oraz wydatków na prace interwencyjne; 

projekt budżetu został zaopiniowany pozytywnie; Komisja  opiniowała projekty uchwał na 

najbliższą sesję RG; Wójt Gminy poprosił o wyrażenie opinii nt umorzenia zaległości 

podatkowej wraz z odsetkami; Komisja sformułowała jednogłośnie wniosek o 

zaplanowanie do realizacji remontu drogi między Wilkowem, a Wilkowem-Osiedlem; 

 

11) grudniowe posiedzenie poświęcone było sporządzeniu niniejszego sprawozdania, 

opracowaniu planu pracy Komisji w I półroczu 2023r. Komisja opiniowała również 

projekty uchwał na sesję Rady Gminy . 

 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

          Marian Kret 

 

 


